
Bytom Odrzański, dnia 04.05.2021 

 

 

 

Adrian Hołobowicz 

Radny Miejski 

 

 

 

Pan Zbigniew Pazur 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Bytomiu Odrzański 

 

 

Interpelacja 

 

 

 

Dotyczy: brak kamery monitoringu przy przystani dla jachtów, kajaków i motorówek na ul. 

Spacerowej. 

 

Panie Przewodniczący, 

  

 w imieniu mieszkańców zwracam się z interpelacją ws.  monitoringu na wspomnianej ulicy. 

Umieszczona tam kamera zniknęła jakiś czas temu. 

Proszę o odpowiedź czy jest to wynik prac serwisowych czy została ona uszkodzona w akcie 

wandalizmu, a także proszę również o informację, kiedy kamera zostanie zamontowana 

ponownie. 

 

 

 

 

Z poważaniem  

        Adrian Hołobowicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki: 

Zdjęcia  







 
 

 

 

 

 

 



 

 


